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KOMISJA FINANSOWO-BUDŻETOWA                           

RADY MIEJSKIEJ W ELBLĄGU  
 

 
 

BRM.0012.53.2023.EZ 

EOD; 50601/2023/W 
 

 
 

 
Protokół z posiedzenia 

Komisji Finansowo-Budżetowej Rady Miejskiej w Elblągu, 

odbytego w dniu 24 października 2023 r.  
w budynku Urzędu Miejskiego w Elblągu 

 
 

(Nagranie – czas trwania nagrania 1 h 09 min 24 sek.) 
 

 

Radni obecni na posiedzeniu Komisji – zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do protokołu. 
 
Zaproszeni i przybyli goście obecni na posiedzeniu Komisji – zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik do protokołu. 
 
 
Porządek posiedzenia: 

1. Informacja o protokole z poprzedniego posiedzenia Komisji. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał będących przedmiotem obrad sesji Rady Miejskiej. 

3. Sprawy bieżące. 

 
 

Ad. 1. Informacja o protokole z poprzedniego posiedzenia Komisji.  
(czas trwania nagrania od 02 min 09 sek.  do 02 min 19 sek.)   
 
Przewodnicząca Komisji Krystyna Urbaniak poinformowała, że uwag do protokołu nie wniesiono. 

 

Ad. 2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał będących przedmiotem obrad sesji 

Rady Miejskiej.  

(czas trwania nagrania od 02 min 21 sek.  do 29 min 06 sek.)  
 

 
Przewodnicząca Komisji Krystyna Urbaniak poprosiła członków Komisji o dodanie do opiniowania: 

1. projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto 
Elbląg na lata 2023-2036 - DRUK NR 2A/XXXIV 

2. projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu miasta Elbląg na rok 2023 - DRUK NR 

2B/XXXIV 
 

Uwag nie zgłoszono.  
 

Głos zabrali: 

• Przewodnicząca Komisji Krystyna Urbaniak 

• Radna Halina Sałata 

 

Skarbnik Miasta Rozalia Grynis omówiła projekty uchwał na DRUKACH NR: 1/XXXIV, 2/XXXIV, 2A/XXXIV 

i 2B/XXXIV. 
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Przewodnicząca Komisji Krystyna Urbaniak otworzyła dyskusję i wobec braku osób chętnych do zabrania 

głosu zamknęła dyskusję.  
 

 

 

1) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Miasto Elbląg na lata 2023 – 2036 - DRUK NR 1/XXXIV 

 
 

Wyniki głosowania: 
Za - 6 

Przeciw – 0 
Wstrzymujących się – 0 

 

 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Elbląg na lata 2023 - 2036 - DRUK NR 
1/XXXIV. 

 

 

2) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu miasta Elbląg na rok 2023 

- DRUK NR 2/XXXIV 

 
 

Wyniki głosowania: 
Za - 6 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

budżetu miasta Elbląg na rok 2023 - DRUK NR 2/XXXIV. 
 
 
 

3) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
       Gminy Miasto Elbląg na lata 2023-2036 - DRUK NR 2A/XXXIV 

 
 

Wyniki głosowania: 

Za - 6 
Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Elbląg na lata 2023 - 2036 - DRUK NR 

2A/XXXIV. 
 

 

4) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu miasta Elbląg na rok 2023 - 
DRUK NR 2B/XXXIV 

 
Wyniki głosowania: 

Za - 6 

Przeciw – 0 
Wstrzymujących się – 0 
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Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

budżetu miasta Elbląg na rok 2023 - DRUK NR 2B/XXXIV 
 

 
Skarbnik Miasta Rozalia Grynis omówiła projekty uchwał na DRUKACH NR: 3/XXXIV, 4/XXXIV. 

 

Przewodnicząca Komisji Krystyna Urbaniak otworzyła dyskusję i wobec braku osób chętnych do zabrania 
głosu zamknęła dyskusję.  

 
 

 

5) Projekt uchwały w sprawie stawek podatku od nieruchomości położonych na terenie 
miasta Elbląga - DRUK NR 3/XXXIV 

 

 
Wyniki głosowania: 

Za - 5 
Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 1 
 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie stawek podatku od 
nieruchomości położonych na terenie miasta Elbląga - DRUK NR 3/XXXIV. 

 
 

6) Projekt uchwały w sprawie stawek podatku od środków transportowych - DRUK NR 

4/XXXIV 
 

 

Wyniki głosowania: 
Za - 6 

Przeciw – 0 
Wstrzymujących się – 0 

 

 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie stawek podatku od środków 

transportowych - DRUK NR 4/XXXIV. 
 

 

7) Projekt uchwały w sprawie wyboru biegłego rewidenta do przeprowadzenia badania 
sprawozdania finansowego Szpitala Miejskiego św. Jana Pawła II w Elblągu za 2023 rok 

oraz 2024 rok - DRUK NR 5/XXXIV 

 
 

Przewodnicząca Komisji Krystyna Urbaniak otworzyła dyskusję i wobec braku osób chętnych do zabrania 
głosu zamknęła dyskusję.  

 

Wyniki głosowania: 
Za - 6 

Przeciw – 0 
Wstrzymujących się – 0 

 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyboru biegłego rewidenta 

do przeprowadzenia badania sprawozdania finansowego Szpitala Miejskiego św. Jana 

Pawła II w Elblągu za 2023 rok oraz 2024 rok - DRUK NR 5/XXXIV. 
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8) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy pomiędzy Gminą 

Miasto Elbląg a organizacjami pozarządowymi prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2024 - DRUK NR 6/XXXIV 
 

Przewodnicząca Komisji Krystyna Urbaniak otworzyła dyskusję i wobec braku osób chętnych do zabrania 
głosu zamknęła dyskusję.  

 
 

Wyniki głosowania: 

Za - 6 
Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia rocznego 
programu współpracy pomiędzy Gminą Miasto Elbląg a organizacjami pozarządowymi 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2024 - DRUK NR 6/XXXIV. 
 

 

9) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań Gminy Miasto Elbląg 
finansowanych w 2023 roku ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych - DRUK NR 7/XXXIV 

 
Przewodnicząca Komisji Krystyna Urbaniak otworzyła dyskusję i wobec braku osób chętnych do zabrania 

głosu zamknęła dyskusję.  
 

 
Wyniki głosowania: 

Za - 6 

Przeciw – 0 
Wstrzymujących się – 0 

 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

określenia zadań Gminy Miasto Elbląg finansowanych w 2023 roku ze środków 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych - DRUK NR 7/XXXIV. 

 
 

10) Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat obowiązujących  

w 2024 roku za usunięcie pojazdu z drogi i jego przechowywanie na parkingu 
strzeżonym oraz wysokości kosztów powstałych w przypadku odstąpienia od usunięcia 

pojazdu - DRUK NR 10/XXXIV 

 
 

Przewodnicząca Komisji Krystyna Urbaniak otworzyła dyskusję i wobec braku osób chętnych do zabrania 
głosu zamknęła dyskusję.  

 

 
Wyniki głosowania: 

Za - 6 
Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek 

opłat obowiązujących w 2024 roku za usunięcie pojazdu z drogi i jego przechowywanie na 
parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów powstałych w przypadku odstąpienia od 

usunięcia pojazdu - DRUK NR 10/XXXIV. 
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11) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie na rzecz Skarbu Państwa 

nieruchomości położonej w Elblągu przy ul. Działkowej - DRUK NR 11/XXXIV 

 
Przewodnicząca Komisji Krystyna Urbaniak otworzyła dyskusję. 

 
Głos w dyskusji zabrali: 

•  Przewodnicząca Komisji Krystyna Urbaniak 

•  Dyrektor Departamentu Gospodarki Nieruchomościami i Geodezji Sławomir Skorupa 

•  Przewodnicząca Komisji Krystyna Urbaniak 

•  Dyrektor Departamentu Gospodarki Nieruchomościami i Geodezji Sławomir Skorupa 

 
 

Przewodnicząca Komisji Krystyna Urbaniak zamknęła dyskusję. 

 
Wyniki głosowania: 

Za - 6 
Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 
na rzecz Skarbu Państwa nieruchomości położonej w Elblągu przy ul. Działkowej - DRUK 

NR 11/XXXIV.  
 

 

12) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie lokalu mieszkalnego nr 2, 

położonego w Elblągu przy ul. Pływackiej 24 - DRUK NR 12/XXXIV 
 

Przewodnicząca Komisji Krystyna Urbaniak otworzyła dyskusję i wobec braku osób chętnych do zabrania 
głosu zamknęła dyskusję.  

 
 

Wyniki głosowania: 

Za - 6 
Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 
lokalu mieszkalnego nr 2, położonego w Elblągu przy ul. Pływackiej 24 - DRUK NR 

12/XXXIV. 
 

 

 

13) Projekt uchwały w sprawie obniżenia bonifikaty od ceny sprzedaży nieruchomości 

wpisanej do rejestru zabytków, położonej w Elblągu przy ul. Garbary 30 - DRUK NR 

13/XXXIV 
 

Przewodnicząca Komisji Krystyna Urbaniak otworzyła dyskusję. 
 

Głos w dyskusji zabrali: 

•  Przewodnicząca Komisji Krystyna Urbaniak 

•  Dyrektor Departamentu Gospodarki Nieruchomościami i Geodezji Sławomir Skorupa 

 
 

Przewodnicząca Komisji Krystyna Urbaniak zamknęła dyskusję. 
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Wyniki głosowania: 

Za - 6 
Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie obniżenia bonifikaty od ceny 
sprzedaży nieruchomości wpisanej do rejestru zabytków, położonej w Elblągu przy ul. 

Garbary 30 - DRUK NR 13/XXXIV. 
 

 
Głos zabrali: 

• Przewodnicząca Komisji Krystyna Urbaniak 

• Dyrektor Departamentu Gospodarki Nieruchomościami i Geodezji Sławomir Skorupa 

• Przewodnicząca Komisji Krystyna Urbaniak 

• Dyrektor Departamentu Gospodarki Nieruchomościami i Geodezji Sławomir Skorupa 

• Przewodnicząca Komisji Krystyna Urbaniak 

• Dyrektor Departamentu Gospodarki Nieruchomościami i Geodezji Sławomir Skorupa 

 

 
Ad. 3. Sprawy bieżące.  

(czas trwania nagrania od 29 min 07 sek. do 1 h 09 min 24 sek.) 
 
 

1) Przewodnicząca Komisji Krystyna Urbaniak poinformowała o piśmie Prezydenta Miasta w sprawie 
wydania opinii o zmianę przeznaczenia rezerwy celowej.  

 
Skarbnik Miasta Rozalia Grynis omówiła zmianę rezerwy celowej.  

 
 

Głos w dyskusji zabrali: 

• Przewodnicząca Komisji Krystyna Urbaniak 

• Skarbnik Miasta Rozalia Grynis 

• Przewodnicząca Komisji Krystyna Urbaniak 

 

Wyniki głosowania: 

Za - 6 
Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 

Komisja Finansowo–Budżetowa pozytywnie opiniuje zmianę przeznaczenia części 

rezerwy celowej zaplanowanej na odprawy emerytalne i rentowe dla pracowników 

jednostek podległych Radzie Miejskiej w kwocie 4.148.411 zł.  

Po zmianie przeznaczenia części rezerwy celowej środki w wysokości 2.159.882 zł. 

zostaną przeznaczone na wypłatę w roku 2023 dodatkowego wynagrodzenia rocznego dla 

pracowników administracji i obsługi sfery budżetowej 

 

 

2) Radna Halina Sałata podniosła temat podwyższenia dodatku uciążliwego ze 100 zł na 150 zł i 
trudnościowego z 200 zł na 300 zł dla nauczycieli SOSW Nr 1 i SOSW Nr 2 i przeliczeniu skutku 
podwyższenia tych dodatków.  
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Głos w dyskusji zabrali: 

• Skarbnik Miasta Rozalia Grynis 

• Radna Halina Sałata 

• Skarbnik Miasta Rozalia Grynis 

• Radna Halina Sałata 

• Przewodnicząca Komisji Krystyna Urbaniak 

• Radna Halina Sałata 

• Przewodnicząca Komisji Krystyna Urbaniak 

• Z uwagi na nie włączony mikrofon - brak nagrania  

• Przewodnicząca Komisji Krystyna Urbaniak 

• Radny Paweł Fedorczyk 

• Radna Halina Sałata 

• Skarbnik Miasta Rozalia Grynis 

• Radny Paweł Fedorczyk 

• Radny Marek Burkhardt  

• Przewodnicząca Komisji Krystyna Urbaniak 

• Radna Halina Sałata 

• Przewodnicząca Komisji Krystyna Urbaniak 

• Radna Halina Sałata 

• Radna Małgorzata Adamowicz 

• Przewodnicząca Komisji Krystyna Urbaniak 

• Radna Halina Sałata 

• Przewodnicząca Komisji Krystyna Urbaniak 

• Skarbnik Miasta Rozalia Grynis 

• Przewodnicząca Komisji Krystyna Urbaniak 

• Radna Halina Sałata 

• Przewodnicząca Komisji Krystyna Urbaniak 

• Radna Halina Sałata 

• Przewodnicząca Komisji Krystyna Urbaniak 

• Radna Halina Sałata 

• Przewodnicząca Komisji Krystyna Urbaniak 

• Radna Halina Sałata 

• Przewodnicząca Komisji Krystyna Urbaniak 

• Radny Marek Burkhardt  

• Radna Małgorzata Adamowicz 

• Przewodnicząca Komisji Krystyna Urbaniak 
 

Radna Halina Sałata odczytała wniosek do Departamentu Oświaty: 

„Komisja Finansowo-Budżetowa prosi o przedstawienie informacji dotyczącej nauczycieli szkół 

specjalnych w zakresie ilości nauczycieli, ilości dzieci w tych szkołach oraz skutków zwiększenia dodatku 
trudnościowego z kwoty 200 zł do 300 zł oraz dodatku uciążliwego z kwoty 100 zł do kwoty 150 zł”. 

Przewodnicząca Komisji Krystyna Urbaniak zapytała, czy Komisja zgadza się z przedstawionym 
wnioskiem. 

Głos w dyskusji zabrali: 

• Radna Halina Sałata 

• Radny Marek Burkhardt  

• Radna Halina Sałata 

• Przewodnicząca Komisji Krystyna Urbaniak 

• Radna Małgorzata Adamowicz 

• Przewodnicząca Komisji Krystyna Urbaniak 

• Radna Małgorzata Adamowicz 

• Radna Halina Sałata 

• Przewodnicząca Komisji Krystyna Urbaniak 

• Radna Halina Sałata 

• Radna Małgorzata Adamowicz 
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• Radna Halina Sałata 

• Przewodnicząca Komisji Krystyna Urbaniak 

• Radna Małgorzata Adamowicz 

• Przewodnicząca Komisji Krystyna Urbaniak 

• Radna Halina Sałata 

• Radna Małgorzata Adamowicz 

• Radna Halina Sałata 

• Przewodnicząca Komisji Krystyna Urbaniak 

• Radna Halina Sałata 

 

 
Radna Halina Sałata odczytała wniosek z naniesionymi zmianami:   

„Komisja Finansowo-Budżetowa prosi o przedstawienie informacji w zakresie ilości nauczycieli  

w szkołach specjalnych oraz placówkach, w których pracują nauczyciele z dziećmi  

z niepełnosprawnościami, liczby tych dzieci w poszczególnych placówkach oraz skutków zwiększenia 
dodatku trudnościowego dla tych nauczycieli z kwoty 200 zł do 300 zł oraz dodatku uciążliwego z kwoty 
100 zł do kwoty 150 zł”. 

Przewodnicząca Komisji Krystyna Urbaniak poddała pod głosowanie przyjęcie wniosku.  

 
Głosowanie zostało przerwane dyskusją radnych.  

 
Głos w dyskusji zabrali: 

• Radna Małgorzata Adamowicz 

• Radna Halina Sałata 

• Radny Marek Burkhardt  

• Radna Halina Sałata 

• Przewodnicząca Komisji Krystyna Urbaniak 

• Radny Marek Burkhardt  

• Radna Halina Sałata 

• Przewodnicząca Komisji Krystyna Urbaniak 

• Radna Halina Sałata 

• Przewodnicząca Komisji Krystyna Urbaniak 

• Radna Halina Sałata 

• Radna Małgorzata Adamowicz 

• Radna Halina Sałata 

• Radna Małgorzata Adamowicz 

• Przewodnicząca Komisji Krystyna Urbaniak 

• Radna Małgorzata Adamowicz 

• Radna Halina Sałata 

• Radna Małgorzata Adamowicz 

• Skarbnik Miasta Rozalia Grynis  

• Radna Halina Sałata 

• Radna Małgorzata Adamowicz 

• Przewodnicząca Komisji Krystyna Urbaniak 

• Radna Małgorzata Adamowicz 

• Przewodnicząca Komisji Krystyna Urbaniak 

• Radny Marek Burkhardt  

• Przewodnicząca Komisji Krystyna Urbaniak 

• Radna Małgorzata Adamowicz 

• Przewodnicząca Komisji Krystyna Urbaniak 

• Radny Marek Burkhardt 

• Radna Małgorzata Adamowicz 

• Radny Marek Burkhardt 

• Przewodnicząca Komisji Krystyna Urbaniak 

• Radna Małgorzata Adamowicz 

• Radna Halina Sałata 
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• Radna Małgorzata Adamowicz 

• Radna Halina Sałata powiedziała, że wycofuje wniosek 

• Radna Małgorzata Adamowicz 

• Radny Marek Burkhardt 

• Radna Małgorzata Adamowicz 

• Radny Marek Burkhardt 

• Przewodnicząca Komisji Krystyna Urbaniak 

• Radny Marek Burkhardt 

• Przewodnicząca Komisji Krystyna Urbaniak 

• Radna Halina Sałata 

• Przewodnicząca Komisji Krystyna Urbaniak 

 
 

3) Przewodnicząca Komisji Krystyna Urbaniak poinformowała o terminie kolejnego posiedzenia 
Komisji.   

 

 

Z uwagi na wyczerpanie się porządku obrad Przewodnicząca Komisji Krystyna Urbaniak zakończyła 
posiedzenie Komisji.  

 

Nagranie dźwiękowe z posiedzenia Komisji Finansowo – Budżetowej stanowi załącznik do protokołu. 
Załączniki do protokołu dostępne są w Biurze Rady Miejskiej w Elblągu.  
 

 

                                                Przewodnicząca Komisji 

                                                Krystyna Urbaniak 

Protokół sporządziła 

   Ewa Zielińska 


